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Initiativarende es 
Férvalta en bandvagn fran Halmstad kommun 

      

Hylte kommun blev under 2018 erbjudna att förvalta en bandvagn fran Halmstads kommun. 

En bandvagn kostar minst en kvarts mkr att köpa in begagnad, nu blev vi erbjudna att 

forvalta en bandvagn fran Halmstads kommun. Erbjudandet innebar att Hylte kommun 

skulle fa sta for en årlig drift och underhallskostnad pa Stkr, denna kostnaden beraknas 

inrymmas i ordinarie driftoudget. Utöver det skulle en engångskostnad tillkomma pa 25tkr 

for ett begagnat maskinflak, for att transportera bandvagnen, samt en ytterligare kostnad for 

att utbilda brandmän. Sammanlagt en kostnad pa ca SOtkr. 

Detta ar en liten kostnad for att radda liv! Nar branderna pagick sommaren 2018 anvandes 

den har modellen av bandvagn, mycket flitigt i slackningsarbetet. Den har modellen 

gar(flyter) fram över vatten/sjoar, vilket vi har över 300 i kommunen. Den har en enkel teknik 

reservdelar ar inget problem da Halmstads kommun har ett bra samarbete med 

forsvarsmakten, dar det finns hur mycket reservdelar som helst att tillgå. Nu spas sommaren 

2023 att bli lika torr och varm. 

| dagsläget förfogar inte raddningstjansten i över en bandvagn och erbjudandet innebär att 

raddningstjansten snabbare kan undsätta allmänheten vid olika tillbud som exempelvis, 

snöoväder, skogsbrand och att undsätta skadade i oframkomlig terräng. 

Med anledning av detta yrkar vi: 

- att Hylte kommun skyndsamt kontaktar Halmstads kommun för att se om erbjudandet att 

få förvalta en bandvagn kvarstår och att Hylte kommun isåfall accepterar erbjudandet. 

Sverigedemokraterna Hylte genom: 

Kerstin Alexén 
 


